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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 
IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 29. června 2021 od 13,00 hodin 
Místo: Přítomnost členů rady v reálném čase bez osobní přítomnosti „na dálku“  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Bc. Čechová Martina, Bc. Sazeček Tomáš, Hajná Eva, Šuma 
Vladimír, Albrechtová Romana, Bc. Skružná Andrea, Salcmanová Jana 
Nepřítomni: Ing. Ivo Elman, Ing. Padělek František, Vacková Alena 
Hosté: Procházková Lenka, Ing. Bešta Václav 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Ověřovatelé zápisu: Ing. Eva Hajná (Třebenice), Vladimír Šuma (Lovosice) 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 29. 6. 2021 od 13,00 hod. Program jednání dle 
zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Volba orgánů  
3/ Seznámení s návrhem účetní závěrky za rok 2020  
4/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady: 

a) Schválení roční účetní závěrky za rok 2020 
b) Vypořádání hospodářského výsledku za rok 2020 

 5/ Různé, diskuze 
    6/ Závěr 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil ve 13,00 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné bez osobní 
přítomnosti, dále jen „na dálku“, provedl kontrolu usnášení schopnosti a požádal přítomné o schválení 
programu.  
Pro schválení programu jednání byl vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Následně byla provedena kontrola usnesení minulé rady:  
- Informace o změně smlouvy s ŘSD – po jednání s právníkem známa podoba ujednání s ŘSD – třístranná 
dohoda o narovnání vztahů. Po návratu z dovolené bude vyhotoven finální návrh dohody, bude svolána další 
rada k projednání obsahu  

- seminář společnosti INISOFT s.r.o. pro zástupce členských obcí - povinnosti obcí v souladu s novou odpadovou 
legislativou – termín čtvrtek 2. 9. 2021, bude proveden průzkum zájmu, v návaznosti na to bude zvolen 
odpovídající prostor 

Přijato usnesení k bodu 1: 
Rada „SONO“ schvaluje předložený program jednání a bere na vědomí informaci předsedy o kontrole 
usnesení minulé rady. 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu 
programu. 
 
Ad 2/  Ing. Petr Medáček přednesl návrh na volbu orgánů, navrženi byli: 
 
 na zapisovatele: Venuše Zubáková 
 na ověřovatele zápisu: Ing. Eva Hajná a Vladimír Šuma  
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Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k navrhovaným osobám, případně aby sdělili, zda navrhují jiné. 
Jelikož nikdo nevznesl žádné námitky či protinávrhy, vyzval Ing. Petr Medáček přítomné, aby hlasovali  
o předloženém návrhu na volbu orgánů podle jednotlivých funkcí. Následovalo hlasování.  

Pro zvolení zapisovatelem jednání, paní Venuši Zubákovou, byl vysloven souhlas přítomných členů rady „SONO“  
Souhlas:    8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
Pro zvolení ověřovatelů zápisu, Vladimíra Šumu a Ing. Evu Hajnou, byl vysloven souhlas přítomných členů rady 
„SONO“. 
Souhlas:    8 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
 
Ad 3/ Seznámení s návrhem účetní závěrky za rok 2020 
 
Předsedající Ing. Petr Medáček uvedl bod 3 pořadu jednání - seznámení s údaji účetní závěrky společnosti 
SONO PLUS a předal slovo pí. Zubákové. Ta úvodem uvedla, že rok 2020 byl v historii společnosti jedním 
z nejobtížnějších roků. Provoz skládky byl omezován častými zahoření v průběhu roku, teprve na konci října 
došlo k odhalení původu (v hloubce cca 25 m) a konečnému řešení tohoto problému.  
V souvislosti s těmito aktivitami bylo převezeno veliké množství vybagrovaných odpadů na jinou část skládky, 
kde docházelo k prolévaní a rozhrnování. Veškerá použitá voda k hašení se postupně dostávala do nové jímky 
odpadních vod a nastala potřeba její likvidace na ČOV, aby nedošlo k přelivu hrázky jímky a nebylo 
kontaminováno její okolí. Dohled po zahoření prováděly na základě našich objednávek dobrovolní hasiči – 
odměny jednotkám HZS a zajištění jejich stravování byly dalšími mimořádnými náklady. Na základě požadavku 
KÚÚK, ČIŽP a HZS ÚK došlo k rozsáhlým úpravám a svahování části skládky „C1“ a částečně také 2. rozšíření „B“ 
a k překryvu zeminou, aby se do skládky nedostával kyslík. Výše nákladů je ovlivněna rovněž častými poruchami 
a následnými opravami používané některé zastaralé techniky. 
Nejen zvyšování nákladů, ale také dlouhodobě udržovaná nízká cena za likvidaci odpadů na naší skládce je 
dalším faktorem, který ovlivňuje výsledek hospodaření. Dle provedeného ekologického auditu z roku 2019 byl 
definován důležitý krok ke stabilizaci společnosti - na podkladě průzkumu trhu vyhodnocovat ceny za služby 
v odpadovém hospodářství a zpracovávat nové ceníky, pravidelně je vyhodnocovat a nastavovat aktuální 
cenovou politiku (změna – navýšení na valorizaci nákladů o 70,-Kč od 1.1.2021).   
Veškerá, výše popsaná, činnost se samozřejmě projeví v účetnictví, protože účetnictví věrně a poctivě zobrazuje 
skutečný stav a nic nezastírá. Nikoho asi nepřekvapí, že hospodaření společnosti za rok 2020 skončilo velikou 
ztrátou ve výši cca 2,6 mil. Kč. Následně pí. Zubáková seznámila radu s obsahem jednotlivých výkazů, které tvoří 
účetní závěrku. 
 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k projednávanému návrhu účetní závěrky sestavené k 31.12.2020, 
případně aby vznesli své dotazy.    
 
Vzhledem k tomu, že se nikdo nepřihlásil do diskuze, nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval 
předsedající, aby hlasovali a vzali na vědomí zprávu k návrhu účetní závěrky společnosti za rok 2020. Následně 
bylo přistoupeno k hlasován „na dálku“. 
 
Členové rady vzali na vědomí informace k předložené účetní závěrce sestavené k 31.12.2020 v počtu přítomných 
členů rady: 
Souhlas:   8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Předsedající konstatoval, že následující body pořadu jednání budou projednávány a rozhodnutí jediného 
společníka bude učiněno v působnosti valné hromady obchodní společnosti SONO PLUS, s.r.o. Následně bylo 
přistoupeno k projednávání dalších bodů pořadu jednání.  
 
Ad 4/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady 
Předsedající ing. Petr Medáček uvedl, že jednatelka společnosti SONO PLUS, s.r.o. v souladu se ZOK předkládá 
společníkovi ke schválení návrh řádné účetní závěrky, sestavené ke dni 31.12.2020 a současně předkládá návrh 
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na vypořádání výsledku hospodaření. Upozornil, že tento bod se projednává a rozhodnutí jsou činěna 
v působnosti valné hromady. Další materiály vztahující se k roku 2020 budou projednány na další radě. 

a) Schválení roční účetní závěrky za rok 2020 

Zákon o obchodních korporacích stanovuje povinnost valné hromady nejpozději do šesti měsíců od posledního 
dne předcházejícího účetního období, tj. nejpozději do 30.6. projednat řádnou účetní závěrku společnosti. 
Součástí projednání je i rozhodnutí o vypořádání dosaženého hospodářského výsledku. Uložení účetní závěrky 
do sbírky listin v obchodním rejstříku musí být provedeno nejpozději do konce bezprostředně následujícího 
účetního období. Tímto krokem je účetnictví za dané účetní období považováno za úplné. 

Schvalování účetní závěrky stanovuje, dle vyhlášky č. 500/2002 Sb., také vnitřní směrnice, která určuje formální 
postupy a obsah podkladů pro schválení, včetně dalších činností souvisejících. Základním vnitřním předpisem 
pro účetní závěrky je její harmonogram, který určuje jednotlivé etapy závěrkových prací (přípravné práce – 
inventarizace, účetní a daňová analýza, sestavení závěrky, sestavení a odevzdání daňového přiznání, zveřejnění 
údajů závěrky, úschova).  

Účetní závěrka společnosti je sestavena za účetní období kalendářního roku od 1. 1. do 31. 12. 2020, 
rozvahovým dnem je 31. prosinec. Dle § 18 odst. 1 ZoÚ účetní závěrku tvoří soubor níže uvedených výkazů, 
které jsou vyjádřeny v korunách českých (Kč), další přílohou je Inventarizační zpráva za rok 2020: 

Výkaz zisku a ztráty v plném rozsahu za rok 2020 
Rozvaha ve zkráceném rozsahu za rok 2020 
Příloha k účetní závěrce sestavená ke dni 31. 12.2020 
 
Společnost vykázala, jak dříve uvedeno, za účetní období roku 2020 účetní ztrátu ve výši 2 642 088,47 Kč. 
Tento rok byl z provozního hlediska rokem velice složitým z důvodu opakujících se zahoření a absencí 
zaměstnanců z důvodu pandemie Covid. Účetnictví bylo zatíženo mimořádnými náklady v podobě likvidace 
skládkové vody, která byla použita k hašení, odměn hasičům za dohled po zahoření, ale zejména náklady na 
zjištění míst zahoření a následných úprav skládky. Dle provedených kontrolních zjištění účetní závěrka za rok 
2020 podává věrný a poctivý obraz předmětu účetnictví a je v souladu s právními předpisy a příslušným 
rámcem účetního výkaznictví. 

Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu předložené řádné účetní závěrky a k informacím o jejím 
schvalování.  
Diskuze k projednávanému dokumentu probíhala v průběhu projednávání. Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl 
žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a schválila předložený návrh řádné účetní 
závěrky sestavené k 31.12.2020. Následně bylo přistoupeno k hlasování „na dálku“. 
 
Členové rady schválili předložený a projednávaný návrh účetní závěrky v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 4a: 
Rada schvaluje řádnou Účetní závěrku společnosti SONO PLUS, s.r.o. sestavenou k 31.12.2020. Účetní 
závěrka za rok 2020 tvoří přílohu zápisu. 
 

b)  Rozhodnutí o výsledku hospodaření za rok 2020 
Společník rozhoduje o rozdělení hospodářského výsledku společnosti, tzn. o zisku, ale také o úhradě ztráty za 
předchozí účetní období. Výsledek hospodaření za uplynulé období je po zaúčtování závěrečných zápisů 
zobrazen na účtu 431 - Výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení.  
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V případě ztráty může společník rozhodnout o: 
o Úhradě ztráty ze zisku minulých let na účet 428 
o Nebo o převodu ztráty běžného účetního období na účet neuhrazené ztráty minulých let na účet 429 

 
Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k návrhu na úhradu ztráty společnosti SONO PLUS, s.r.o. za 
období roku 2020. Vyzval je, aby se v případě úhrady ztráty za rok 2020 postupovalo shodně s rokem 
předchozím, tzn. uhradit ztrátu ze zisku minulých let. 
 
 Vzhledem k tomu, že nikdo nevznesl žádné další připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a 
schválili návrh na úhradu ztráty společnosti převodem na účet zisku minulých let. Následně bylo přistoupeno 
k hlasování. 
 
Pro schválení úhrady ztráty společnosti převodem na účet 428 jako nedílné součásti účetní závěrky společnosti 
se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   8   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 6 b: 
Rada SONO jako jediný společník schvaluje vypořádání výsledku hospodaření za rok 2020 – úhrada ztráty ve 
výši 2.642.088,47 Kč formou převodu této ztráty na účet 428 - zisky minulých let.  
 
Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 29. června 2021 
Zapsal V. Zubáková    

 

 

Předsedající: 

Ing. Petr Medáček      ____________________________ 

 

Ověřovatelé: 

Ing. Eva Hajná       _____________________________ 

 

Vladimír Šuma       _____________________________ 


